

磷酸铁锂过过滤滤布

产品名称	磷酸铁锂过过滤滤布
公司名称	苏州玛柯特环保科技有限公司
价格	.00/件
规格参数	玛柯特:品牌 PET:材质 欧洲:产地
公司地址	正仪镇广灵路36号
联系电话	13913507065

产品详情

MARKERT INC, as a recognized leader in the development of innovative, high quality filter media has an intimate understanding of the issues and challenges that face our customers in the Alumina, Gold, Coal, Nickel, Lead/Zinc, PGM and Steel/Iron industries.

我们作为一个公认的发展创新,高品质过滤介质具有亲密的理解问题和挑战,面对我们的客户在氧化铝、黄金、煤炭、镍、铅、锌、铁和钢/ PGM产业。

Working widely across the world ' s mineral rich regions (including Australia, North and South & America, Europe, Russia, China and South Africa), we have the specialist skills, applications knowledge and product range necessary to achieve world best practice.

工作广泛跨越世界矿产丰富的地区(包括澳大利亚、南北和美国、欧洲、俄罗斯、中国和南非),我们有专业的技能,知识和产品应用范围必要实现世界**实践

Using fully equipped in-house research and development facilities, Our ' s committed to product innovation and the advancement of modern filtration technology.

使用内部研究和完备的设施,CLEAR EDGE过滤致力于产品的创新和进步的现代过滤技术

Participating in global research programs also means we play a key role in progressing industry performance.

参与全球研究计划也意味着我们在前进的过程中扮演一个关键角色行业业绩

So, with the most advanced and application-specific products on the market, we can shape a tailored solution for your process requirements.

因此,拥有*先进的和特定于应用程序的产品在市场上,我们可以塑造一个量身定制的解决方案为您的流程的需求

Associated Our ' s Products

- Cerafil Green
- Cerafil XS
- Candle Filter Bags
- Drum Pan Disc Covers
- Dust Bags
- Filter Press Fabrics
- Horizontal Vacuum Belts
- Kelly Bags
- Pressure Leaf Covers
- Screening Fabrics
- Spiral Belts
- Tower Press Belts
- Woven Filter Belts
- Linear Screens